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Abstract (en)
1. Container for the long-term storage of radio-active waste, more particularly of spent fuel elements, in suitage geological formations, consisting of
a basic container body and a protective layer applied to the outer surface, the protective layer (2) consisting of a plastics material from the group
of polyurethanes, polytetrafluoroethylene, polycarbonate, epoxy resins, phenol for maldehyde resins and acrylate rubber, characterised in that an
adsorptive filler which is swellable in the presence of water and is ionexchangeable is incorporated into the protective layer (2).

Abstract (de)
Zur Langzeitlagerung von radioaktiven Abfällen, insbesondere von abgebrannten Brennelementen, werden Behälter benötigt, die einen
möglichst hohen Schutz gegen Korrosionsschäden und Austritt von Spaltprodukten bei mechanischen Beschädigungen bieten. Dazu ist der
Behältergrundkörper mit einer Schutzschicht (2) bedeckt, bestehend aus einem gut haftenden Kunststoff, vorzugsweise Polyurethan, in den ein in
Gegenwart von Wasser quellfähiger, ionenaustauschfähiger und adsorptive Eigenschaften aufweisender Füllstoff eingelagert ist.
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